

**Requirements for Affidavit of Consent to Travel and Request for
the Issuance of the Waiver of Exclusion Ground (WEG)**

《同意出行及申请拒绝入境豁免证明(WEG)声明》申请要求

1. Duly accomplished Affidavit of Consent to Travel and Request for the Issuance of the Waiver of Exclusion Grounds (WEG) by parent/s in **English** language with a **black** sign pen;

使用**黑色**签字笔，并以**英文**正确填写的《同意出行及申请拒绝入境豁免证明（WEG）声明》1份；

2. Photocopy of passport and national ID of parent/s (bring original/s for verification);

父母单方或双方的护照和身份证复印件（请携带原件以备查验）；

3. Photocopy of passport and valid Philippine visa of travelling companion (bring original/s for verification);

同行人的护照和有效菲律宾签证复印件（请携带原件以备查验）；

4. Photocopy of passport and birth certificate of child (bring original/s for verification);

孩子的护照和出生证复印件（请携带原件以备查验）；

5. White-background photo (3.3 cm x 4.8 cm) of child and parent/s;

孩子和父母的照片（标准证件照，白底，3.3厘米 x 4.8厘米）；

6. Upon on-site evaluation, additional requirements may be prescribed by the consular officer.

根据现场审核结果，领事官员可能要求申请人提供其它文件作为补充。